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پیش بینی درباره برنامه هفته آخر لیگ
مکان بازی پیکان - استقلال تغییر 

می کند!

رفسنجان  پرسپولیس-مس  خرداد   ۱۱ جمعه 
پیکان-استقلال در ورزشگاه  و  آزادی  در ورزشگاه 

دستگردی با یکدیگر دیدار خواهند کرد.
به گزارش ورزش سه، به احتمال قریب به یقین 
استقلال مقابل  بسیار حساس  برگزاری مسابقه 
بدون  احتمالا  که  دستگردی  ورزشگاه  در  پیکان 
تماشاگر نیز خواهد بود، هفته آخر لیگ برتر ایران 

را تحت تاثیر خود قرار خواهد داد.
با این حال مسئولان سازمان لیگ درس نگرفته از 
اتفاقات فصل گذشته و بازی حساس پرسپولیس-
پیکان در همین اوقات، دوباره برگزاری این بازی را 
در استادیومی برنامه ریزی کردند که اگر قرار باشد 
پذیرای هواداران نباشد قطعا در مسیر های اطراف 
خود ازدحام عظیمی از طرفداران را میزبانی خواهد 
کرد. استادیومی که قبلا یک بار تیم پاس در آن 
قهرمان فوتبال ایران شده و بر روی سکوهایی که 
هواداران این تیم و درجه داران نیروی انتظامی در 
آن حضور داشتند، جام قهرمانی را بالای سر برده 
که  دارد  وجود  قریب  بسیار  احتمال  این  است. 
از شانس های  یکی  لیگ  پایانی  روز  در  استقلال 
قهرمانی لیگ باشد و اگر آنها تا آن دیدار از رقابت  
اگر  و  باشند  نشسته  دست  جام  کسب  برای 
پرسپولیس نیز غفلت نکند و همچنان برای کسب 
عنوان قهرمانی بجنگد، بدان معناست که فوتبال 
ایران در روز پایانی باید دو بازی بسیار سنگین را 
میزبانی کند. یکی در ورزشگاه آزادی و دیگری در 
کجا؟ ورزشگاه دستگردی؟ از همین حالا می شود 
رخ  اتفاقی  چنین  است  بعید  که  کرد  پیش بینی 
ورزشگاه  حاضر  حال  در  تهران  شهر  اما  بدهد. 
دیگری برای میزبانی از بازی های تیم های تهرانی 
ندارد و قطعا گزینه هایی مثل انتقال بازی به استان 
ورزشگاه  یک  در  بازی  یا  اراک(  یا  )کرج  همجوار 
استاندارد دیگر مورد بررسی قرار خواهد گرفت که 
به احتمال زیاد می تواند این ورزشگاه، استادیوم 
شهر قدس باشد که پیکان سابقا همه بازی های 
نوعی  به  و  می کرد  برگزار  آن  در  را  خود  خانگی 
تبدیل به خانه پیکان شده بود اما آنها به دلایلی 
از شهر قدس کوچیدند و دوباره بازی های خود را 
به دستگردی منتقل کردند. اما علی الظاهر احمد 
مددی مدیرعامل باشگاه پیکان مدتی است که با 
مسئولان شهر قدس در مکاتبه است تا دوباره این 
ورزشگاه را بدل به خانه ای برای میزبانی از رقبا در 
لیگ برتر کند؛ جایی که پیکان می تواند در آن آرام 

آرام روی جمعیت هواداری خود نیز حساب کند.
پس از همین حالا منتظر این تغییر در برنامه 
روز پایانی لیگ در یازده خرداد که قرار است همه 
بازی ها به صورت هم زمان برگزار شود، باشید. آن 
فشار  تردید  بدون  پیکانی ها  که  شرایطی  در  هم 
زیادی را به خاطر میزبانی استقلال تحمل خواهند 
کرد و به شدت مورد آماج کامنت های هواداری در 

فضای مجازی قرار خواهد گرفت.

سفر حسین حسینی به تبریز با وجود 
محرومیت

کاپیتان استقلال قصد دارد با وجود محرومیت 
و به دلیل حساسیت بالای این بازی همراه تیم به 

تبریز سفر کند.
به گزارش ایسنا، تیم فوتبال استقلال در حالی 
در هفته بیست و پنجم رقابت های لیگ برتر در 
ورزشگاه یادگار امام تبریز به مصاف تراکتور خواهد 
رفت که حسین حسینی به دلیل محرومیت در این 

دیدار غایب خواهد بود.
کاپیتان  ایسنا  خبرنگار  های  پیگیری  طبق 
استقلال قصد دارد با وجود محرومیت و به دلیل 
حساسیت بالای این بازی همراه تیم به تبریز 
سفر کند. البته آبی پوشان به جز حسینی در 
این دیدار نمی توانند از مهدی مهدی پور، کوین 
یامگا و رافائل سیلوا را به دلیل آسیب دیدگی 

استفاده کند.

تراکتور - استقلال؛ دژاوو یا 
طلسم شکنی؟

از آخرین پیروزی تراکتور مقابل استقلال در 
ورزشگاه یادگار امام، حدود ۶ سال می گذرد.

به گزارش ایسنا، تیم های تراکتور و استقلال 
در جریان هفته بیست وپنجم لیگ برتر فوتبال 
از ساعت ۱۷ روز چهارشنبه در ورزشگاه یادگار 

امام)ره( تبریز به مصاف هم خواهند رفت.
لیگ  برگشت  دیدار  در  آخرین بار  تی تی ها 
بر  توانستند  لیکنز  با هدایت جرج  و  هجدهم 
استقلال وینفرد شفر در یادگارامام غلبه کنند؛ 
قرمزپوشان  بر صفر  یک  برتری  با  که  تقابلی 
تبریزی به پایان رسید و اشکان دژاگه پیام آور 

شادی پرشورها در چله زمستان شد.
در واقع از آخرین برد تراکتور مقابل استقلال 
در ورزشگاه خانگی ۱۹۰۱ روز یعنی حدود ۶ سال 

می گذرد.
مقابل  خانه  در  بار  تراکتور سه  آن،  از  پس 
استقلال صف آرایی کرده که هر بار استقلالی ها، 

دست پر تبریز را ترک کرده اند.
البته دو دیدار هم در ورزشگاه سردار سلیمانی 
این  در  بار  یک  تیم  هر  که  شد  برگزار  تبریز 

ورزشگاه به پیروزی دست پیدا کردند.
هر سه تقابل اخیر دو تیم با برتری آبی پوشان 
به اتمام رسیده است. جالب آنکه تراکتور در این 
مدت ۱۱ گل دریافت کرده و تنها ۲ بار موفق به 
گلزنی شده و شکست ۷ بر یک در دیدار دور 
برگشت فصل گذشته سنگین ترین باخت تاریخ 
تراکتور بوده است. حالا باید دید مسابقه این 
هفته دو تیم، دژاووی اتفاقات فصل گذشته برای 
تی تی هاست یا شاهد طلسم شکنی تراکتور در 

ورزشگاه خانگی خواهیم بود.

تلاش طارمی برای دریافت 
شهروندی پرتغال

مهدی طارمی تلاش دارد با دریافت تابعیت 
پرتغالی از پرشدن سهمیه بازیکنان غیر اروپایی 
دریافت  فرآیند  گرچه  کند؛  جلوگیری  اینتر 

شهروندی مدتی طول خواهد کشید.
به گزارش ایسنا، مهاجم جدید اینتر با وجود 
تلاش برای اخذ تابعیت پرتغال به عنوان بازیکنی 

غیر اتحادیه اروپا از پورتو به اینتر پیوست.
اخذ  پروسه  نوشت  توتواسپورت  روزنامه 
به  زودی ها  این  به  اروپا  اتحادیه  شهروندی 
غیر  بازیکن  عنوان  به  او  و  نمی رسد  سرانجام 
اروپایی راهی اینتر خواهد شد. کمتر از دو ماه 
دیگر طارمی رسما بازیکن اینتر خواهد شد. این 
بازیکن ۳۱ساله در حال حاضر با پورتو قرارداد 
دارد. اینتر مدت هاست با او به توافق رسیده و 
منتظر پایان فصل است. مهاجم تیم ملی ایران 
علاوه بر این برای انتقال به اینتر آزمایش های 
گذاشته  پشت سر  را  ایتالیایی  باشگاه  پزشکی 
اما تنها موضوع رسمی شدن قرارداد است که تا 
زمانی که این ملی پوش ایرانی رسماً قراردادش 
با پورتو تمام نشود، اعلام نخواهد شد. زمانی 
که طارمی رسما  به اینتر بپیوندد، خیلی زود 
رکوردشکنی خواهد داشت؛ حتی قبل از اینکه پا 
به توپ شود. پیش از او این تیم ایتالیایی هیچگاه 
حیث  این  از  طارمی  و  نداشت  ایرانی  بازیکن 
تاریخ ساز خواهد شد. پیوستن طارمی به اینتر 
باعث می شود تیم ایتالیایی فعالیت محدودی 
در بازار نقل و انتقالات تابستانی داشته باشد 
چون این بازیکن سهمیه غیر اروپایی باشگاه را 
پر خواهد کرد. این ملی پوش ایرانی از سال ۲۰۱۹ 
در اروپا زندگی می کند. او برای تیم های ریوآوه 
و سپس پورتو پرتغال بازی کرده است و مراحل 
اخذ تابعیت پرتغال برای طارمی در حال انجام 

است. 
به گزارش ایسنا، هر باشگاه در فوتبال اروپا 
سهمیه محدودی برای بازیکنان غیر اروپایی دارد 
و به همین خاطر بازیکنان تلاش می کنند با اخذ 

تابعیت اروپایی، این مانع را از میان بردارند.

برخی اظهارنظرهای مدیران سابق ورزشگاه آزادی 
حاکی از آن بود که اگر در این برهه ورزشگاه آزادی 
بازسازی نشود، فقط مدت دو سال قابل استفاده 
خواهد بود و عملیات عمرانی برای بازسازی آغاز شد 
اما وعده هایی که داده شد در حد حرف باقی ماند و 

پروژه بازسازی طبق حرفها پیش نرفت.
مجموعه آزادی دچار فرسودگی محض است

احمد مددی مدیر پیشین ورزشگاه آزادی زمانی که 
در سال ۱۴۰۱ مسئولیت مجموعه را برعهده گرفت در 
همان زمان اعلام کرد که با یک مجموعه فرسوده، پیر 

و کاملاً سالخورده مواجه هستیم.
وی بر این باور بود که این مجموعه ورزشی با بناها 
و تأسیساتش دچار فرسودگی محض است و معتقد 
بود که در آن برهه چندین نامه از وضعیت بغرنج 
مجموعه به ویژه تأسیسات و سیستم برق به عاصم 
یوسفی مدیر وقت شرکت توسعه و نگهداری اماکن 

ورزشی نوشته است.
مددی در آن برهه تاکید کرده بود که در ورزشگاه 
سکوها  ریزش  و  به نام شکست  پدیده ای  با  آزادی 
مواجه هستیم به  دلیل اینکه ورزشگاه نیم قرن سن 
دارد.  در آن زمان در جلسه ای که به  منظور استحکام 
و ایمنی ورزشگاه در محل مجموعه آزادی با حضور 
مسئولانی از استانداری، فرمانداری، دادستانی، مرکز 
تحقیقات مسکن، شهرداری و… برگزار شد، عاصم 
انتقاد و گلایه از نمایندگان برخی  یوسفی لب به 
سازمان های حاضر در جلسه گشود و ناایمن بودن 
ورزشگاه را رد و این موضوع را شیطنت برخی اعلام 
کرد، این در حالی است که نهادهای متعددی نسبت 
به ایمنی ورزشگاه به  ویژه در سکوها هشدار داده 

بودند.
از  انتقاد  با  ای  در مصاحبه  زمان  آن  در  مددی 
کرد:  اعلام  آزادی  بازسازی  بودجه  تامین  وضعیت 
یک سال فریاد زدم که به دادِ مجموعه و ورزشگاه 
برسند همین فریادها سبب شد تا به بدترین آدم 
نزد این آقایان تبدیل شوم، عاصم یوسفی یک بار با 
من تماس گرفت و گفت که »چرا اینقدر به من نامه 
می زنی؟ چرا توپ را در زمین من می اندازی؟« من 
هم در پاسخ گفتم »بودجه مجموعه آزادی دست 
من نیست و تمام حساب های مجموعه متعلق به 
شرکت توسعه است، شما باید تخصیص اعتبار و 
منابع کنید، وظیفه من هشدار دادن است و باید این 

کار را انجام بدهم.
وعده های بازسازی که به سرانجام نرسید

مهیار عسگریان،  مرداد سال ۱۴۰۲  همچنین ۱۸ 
اماکن  نگهداری  و  توسعه  شرکت  بعدی  رییس 
ورزشی بر این باور بود که اگر بودجه برسد، در آذر 
ماه ۱۴۰۲ سکوها به طور کامل آماده می شود و هزینه 
بازسازی را ۱۲۰۰ تا ۱۵۰۰ میلیارد برآورد کرد تا ورزشگاه 

به شرایط ایده آل برسد.
مسوولیت   ۱۴۰۱ آذر   ۲۶ که  عسگریان  مهیار 
شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی را برعهده 

و  مرمت  طرح   ۱۴۰۱ بهمن  از  بود:  معتقد  گرفت 
مقاوم سازی استادیوم آزادی کلید خورد و از همان 
زمان که مسئولیت شرکت را برعهده گرفتم صحبت 
از ریزش سکوهای آزادی مطرح بود که با کمک راه 
و شهرسازی کار را شروع کردیم و تحقیقات لازم را 
روی سکوهایی که به لحاظ مقاومت و ایمنی مشکل 

داشت آغاز کردیم.
وی معتقد بود که ماهانه چیزی حدود یک میلیارد 
و پانصد میلیون تومان هزینه نگهداری آزادی است، 
اگر بخواهیم چمن استادیوم را بازسازی کنیم چیزی 
حدود یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون تومان نیاز است، 
اگر بخواهیم استادیوم را به روزرسانی کنیم ۱۲۰۰ تا 
۱۵۰۰ میلیارد بودجه نیاز است که البته با این رقم ها 
حمایت  به  نیاز  و  نمی شود  جمع  آزادی  استادیوم 
دولتمردان، نمایندگان مجلس و سازمان برنامه و 
بودجه دارد تا با تخصیص اعتبار مناسب کار بازسازی 

استادیوم آزادی زودتر تسریع و اجرایی شود.
وی در آن برهه بر این باور بود که اگر آزادی را 
به ما تحویل بدهند و اعتبار لازم را داشته باشیم 
بازسازی کامل ۱۸ تا ۲۰ ماه زمان می برد، در غیر این 
صورت همزمان با برگزاری بازی ها ۳ روز در هفته را 
از دست می دهیم و تنها ۴ روز زمان برای بازسازی 
باقی می ماند و در این صورت پروژه طی ۳ سال انجام 

می شود.
در هر متر مربع ۱۸۰ کیلوگرم سبک سازی انجام شد

اواخر اسفند ۱۴۰۱ سکوهای غربی ورزشگاه آزادی 
تا سکوهای سبک سازی شده جدید  تخریب شد 
مجدد نصب شوند. به گفته مشاور پروژه آزادی در 
هر متر مربع، ۱۸۰ کیلوگرم سبک سازی انجام شده 

است.
طی  آزادی  ورزشگاه  پروژه  مشاور  گذشته  سال 
گفت وگویی با ایسنا تاکید داشت از سال ۱۳۵۰ که 
ورزشگاه آزادی به بهره برداری رسیده، در طی این 
سال ها بیشتر از آن چه که از آن نگهداری کنند، بهره 
برداری شده است. چنین سازه بزرگی نیاز به مراقبت 
داشته اما متاسفانه از لحاظ شرایط ساخت و نوع 
نگهداری دچار آسیب های جدی شده و در اثر گرما 
و سرما عایق های این سازه آسیب دیده است. مشاور 
پروژه بر این باور بود که اگر ورزشگاه آزادی بازسازی 

نشود، فقط ۲ سال دیگر قابل استفاده خواهد بود.
 فرصت طلایی بازسازی که از دست رفت

جام ملت  های آسیا و تعطیلی یکماهه مسابقات 
در  تسریع  برای  خوبی  بسیار  فرصت  برتر  لیگ 
وجود  امکان  این  و  بود  آزادی  ورزشگاه  بازسازی 
داشت که سکوهای ورزشگاه آزادی کامل شود اما 
شرکت توسعه این فرصت طلایی برای بازسازی را از 

دست داد.
در شرایطی که طبق وعده قبلی مسئولان، قرار 
بود سکوهای ورزشگاه آزادی تا آذرماه ۱۴۰۲ بازسازی 
شود، اما نه تنها این اتفاق رخ نداد، بلکه از فرصت 
جام ملت های آسیا که با تعطیلی لیگ برتر فوتبال 

ایران همراه بود نیز هیچ استفاده ای نشد.
به گزارش ایسنا، در شرایطی مسئولین ورزش تا 
ورزشگاه  بازسازی  برای  زیادی  قول های  امروز  به 
آزادی داده اند که متاسفانه به دلیل نبود اعتبارات به 
سرانجام نرسیده است. با تعطیلی لیگ برتر، تابستان 
نصب  و  بازسازی  تا  است  دیگری  فرصت  امسال 
سکوهای باقی مانده انجام شود وگرنه فصل جدید 
لیگ برتر فوتبال و در ادامه بازیهای ملی باز هم با 
سکوهای زشت آزادی مواجه خواهد بود و تماشاگران 

کمتری می توانند در ورزشگاه حاضر شوند.
در  نیز  جوانان  و  ورزش  وزیر  هاشمی  کیومرث 
آخرین اظهار نظر خود درخصوص بازسازی استادیوم 
آزادی این قول را داده که امسال در قانون بودجه 
۱۴۰۳  هزار و دویست میلیارد تومان برای مجموعه 
آزادی پیش بینی شده که استادیوم بخشی از آن 
است که با این مبلغ تمام مشکلات حل خواهد شد.

باید منتظر ماند و دید که آیا واقعا امسال پروژه 
بازسازی ورزشگاه آزادی به سرانجام می رسد یا خیر؟

مدیر مجوز باشگاهی درخصوص سهمیه باشگاه های ایران در لیگ 
نخبگان آسیا گفت: سهمیه ایران در سال ۲۰۲۴ هیچ تغییری نکرده 

و ۲ تیم به صورت مستقیم راهی این لیگ خواهند شد.
باشگاهی  زارعی، مدیر صدور مجوز  ایرنا، مصطفی  به گزارش 
درباره سهمیه باشگاه های ایران در لیگ نخبگان آسیا گفت: سهیمه 
باشگاه های ایرانی برای لیگ نخبگان در سال جاری به طور قطع 
۱+۲ است. براساس نامه کنفدراسیون فوتبال آسیا که برای تمامی 
فدراسیون های عضو ارسال شده، ملاک سهمیه بندی باشگاهی هر 
کشور برای مسابقات آسیایی در سال ۲۰۲۴، رنکینگ فدراسیون ها 

در سال ۲۰۲۲ است.
وی ادامه داد: براساس رنکینگ اعلام شده توسط کنفدراسیون 
فوتبال آسیا در پایان سال ۲۰۲۲ که در سایت این کنفدراسیون نیز 
قابل مشاهده است ایران در جایگاه سوم منطقه غرب قرار دارد و 
بر همین اساس سهمیه باشگاه های ایران در لیگ نخبگان ۲ سهمیه 
مستقیم و یک سهمیه پلی آف است. ایران یک نماینده نیز در سطح 
دوم باشگاه های آسیا خواهد داشت. نحوه صعود نمایندگان ایران 
به این مسابقات قبلاً توسط هیات رییسه فدراسیون فوتبال تعیین 

شده است.
مدیر صدور مجوز باشگاهی ادامه داد: در نامه AFC که روز ۱۵ 

می ۲۰۲۳ برای فدراسیون ها ارسال شده، ملاک انتخاب باشگاه ها را 
در لیگ نخبگان در سال ۲۰۲۲ اعلام کرده است. با مراجعه در سایت 
AFC رنکنیگ عربستان با ۹۳ امتیاز، ژاپن ۹۱ امتیاز، کره جنوبی با 
۸۸ امتیاز، قطر با ۷۵ امتیاز، ایران ۷۲ امتیاز و امارات ۶۴ امتیاز به 
ترتیب اول تا ششم هستند که بر این اساس سهمیه های هر کشور 

تعیین شده است.
زارعی در پایان گفت: متاسفانه با توجه به نتایج باشگاه های 
و موفقیت  از یک سو  آسیا در ۲۰۲۳  قهرمانان  لیگ  ایرانی در 
امارات، به احتمال بسیار زیاد سهمیه های ما برای  باشگاه های 
شد  خواهد  آغاز   ۱۴۰۴ شهریور  از  که  بعد  فصل  نخبگان  لیگ 
کاهش خواهد یافت احتمالا یک سهمیه مستقیم و یک سهمیه 

پلی آف خواهیم داشت.
آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  اعلام  اساس  بر  است  ذکر  شایان 
مسابقات لیگ نخبگان آسیا در سال جاری از ۹ مرداد با مسابقات 
پلی آف و مرحله گروهی از ۲۶ شهریورماه آغاز خواهد شد و هر 
برگزار  با فرمت جدید  باشگاه هشت مسابقه در مرحله گروهی 
خواهد کرد. مسابقات مرحله گروهی اول اسفندماه به پایان خواهد 
رسید. مرحله نهایی مسابقات به صورت مجتمع از ۵ لغایت ۱۴ 

اردیبهشت ۱۴۰۴ برگزار خواهد شد.

بازسازی ورزشگاه آزادی کی به سرانجام می رسد؟

»آزادی«دراسارتوعدهها!
گروه ورزش، پروژه بازسازی ورزشگاه آزادی با چالش های متعددی روبرو شده و وعده ها عملی نشده است.

کاهشسهمیهسالآیندهایراندرلیگنخبگانآسیامدیر مجوز باشگاهی فدراسیون فوتبال اعلام کرد

جام ملت  های 
آسیا و تعطیلی 

یکماهه مسابقات 
لیگ برتر فرصت 

بسیار خوبی 
برای تسریع 
در بازسازی 

ورزشگاه آزادی 
بود و این امکان 

وجود داشت 
که سکوهای 

ورزشگاه آزادی 
کامل شود اما 

شرکت توسعه 
این فرصت 
طلایی برای 

بازسازی را از 
دست داد

کمیته فنی فدراسیون بسکتبال ضمن منتفی کردن تمدید قرارداد با »هاکان 
دمیر«، دو مربی خارجی از ایتالیا و اسلوونی همراه با دو مربی داخلی را به عنوان 

گزینه های نهایی برای هدایت تیم ملی معرفی کرد.
اولین  به گزارش مهر، کمیته فنی فدراسیون بسکتبال در راستای برگزاری 
نشست خود برای تعیین تکلیف هدایت تیم ملی، روز یکشنبه مجدد تشکیل 

جلسه داد تا در مورد گزینه های داخلی و خارجی مطرح به جمع بندی برسد.
اولین نتیجه این نشست که با حضور جواد داوری رئیس فدراسیون بسکتبال 
برگزار شد منتفی شدن تمدید قرارداد با »هاکان دمیر« به عنوان سرمربی تیم 
ملی بود. بدین ترتیب دیگر گزینه های داخلی و خارجی مورد نظر برای هدایت 

تیم ملی بسکتبال مورد ارزیابی و بررسی قرار گرفتند.
بر این اساس و با نظر اعضای کمیته فنی، ۲ مربی داخلی و ۲ مربی خارجی از 
کشورهای اسلوونی و ایتالیا گزینه های هدایت تیم ملی بسکتبال در دوره جدید 

هستند.
به گفته سعید تابش نیا سخنگوی کمیته فنی فدراسیون بسکتبال، »رادوان 
تریفانوویچ« مربی ۵۴ ساله اهل اسلوونی و »مارکو راموندینو« از ایتالیا که 
۴۳ ساله است، گزینه های خارجی برای حضور در راس تیم ملی بسکتبال 
هستند. وی به دلیل در جریان بودن رقابت های لیگ برتر بسکتبال، از اشاره 
به دو گزینه داخلی مورد تأیید کمیته فنی امتناع کرد اما در مورد آنچه در 
نشست این کمیته گذشت و مصوبات و خروجی آن، به طور کامل توضیح 

داد.

ارزیابی ۹ مربی داخلی و خارجی
سعید تابش نیا در گفت و گو با خبرنگار مهر با بیان اینکه نشست دوم کمیته 
فنی برای بررسی گزینه های سرمربیگری تیم ملی بسکتبال به مدت ۵ ساعت 
ادامه داشت، گفت: در نشست نخست کمیته فنی در مجموع ۹ گزینه شامل 
۵ مربی خارجی و ۴ مربی داخلی برای هدایت تیم ملی پیشنهاد شده بودند. قرار 
بود شرایط و پیشینه این مربیان بر اساس سیاست های فدراسیون و میزان تطابق 

با آن، بررسی و نظر اعضا اعمال شود.
دو مربی خارجی برای هدایت تیم ملی

وی ادامه داد: هیچ یک از اعضای کمیته فنی روی هاکان دمیر و ادامه 
همکاری با او نظر مثبتی نداشتند بنابراین او از فهرست گزینه ها خارج شد. 
از میان ۴ مربی خارجی باقی مانده، توافق روی دو مربی اهل اسلوونی و 

ایتالیا حاصل شد.
معرفی گزینه های خارجی از اسلوونی و ایتالیا

سخنگوی کمیته فنی فدراسیون بسکتبال در مورد این مربیان خارجی توضیح 
داد و گفت: »رادوان تریفانوویچ« یکی از مربیان موردنظر است. او اهل اسلوونی 
و ۵۴ ساله است. رزومه خوبی دارد و مربیگری تیم ملی کشورش را هم در 
کارنامه دارد ضمن اینکه سابقه همکاری با تیم های پایه را هم دارد. »مارکو 
راموندینو« هم گزینه ایتالیایی است که در حال حاضر مربی تیم زیر ۲۳ سال 
کشورش هم است. او ۴۲ ساله است و در زمینه بسکتبال پایه و جوانگرایی که 

مورد تاکید فدراسیون است، تبحر بالایی دارد.

۲ مربی داخلی هم گزینه هستند
تابش نیا در مورد گزینه های داخلی نیز گفت: از میان ۴ مربی داخلی پیشنهاد 
شده هم کمیته فنی در مورد ۲ مربی به جمع بندی رسید. البته به خاطر در 

جریان بودن لیگ برتر و شاغل بودن این مربیان، فعلاً نامی از آنها نمی بریم.
اعلام مصوبه کمیته فنی به هیأت رییسه

وی ادامه داد: جمع بندی نشست اخیر کمیته فنی در اختیار هیأت رییسه 
قرار می گیرد. البته با توجه به مصوبه کمیته فنی قاعدتاً هیأت رییسه مشکلی با 
نتیجه ندارد و فقط باید از حیث اداری درجریان روند کار و موضوعات قرار بگیرد.

آغاز مذاکره با گزینه های خارجی
سخنگوی کمیته فنی فدراسیون بسکتبال در مورد روند مذاکره با ۴ مربی 
داخلی و خارجی مورد تأیید این کمیته برای هدایت تیم ملی تصریح کرد: به منظو 
از دست ندادن زمان به زودی فدراسیون با مربیان خارجی موردنظر وارد مذاکره 
می شود و از طریق مدیر برنامه های آنها مواردی مانند رقم قرارداد، چگونگی رفت 

و آمد و همکاری و … را بررسی می کند.
مذاکره با مربیان داخلی بعد از اتمام لیگ

تابش نیا در عین حال تاکید کرد: رقابت های لیگ برتر همچنان در جریان است و 
به همین دلیل فعلاً با مربیان داخلی مذاکره ای صورت نمی گیرد. احتمالاً روند مذاکره 
با مربیان خارجی موردنظر تا پایان لیگ طول می کشد. آن زمان می توان بدون دغدغه 
با مربیان داخلی که قاعدتاً در دسترس هم هستند وارد مذاکره شد. نتیجه مذاکره با 

این مربیان داخلی و خارجی، جمع بندی شده و تصمیم نهایی اتخاذ می شود.

نتیجه یک نشست 5 ساعته
معرفیگزینههایهدایتتیمملیبسکتبال

شمسایی: ماندن من بستگی به فدراسیون فوتبال دارد
بدون بهترین بازیکن مان قهرمان شدیم

سرمربی تیم ملی فوتسال ایران گفت: ماندنم به عنوان سرمربی به تصمیم فدراسیون بستگی دارد.
به گزارش ایرنا، وحید شمسایی پس از قهرمانی تیم ملی فوتسال ایران در جام ملت های فوتسال آسیا 
۲۰۲۴ در گفت وگو با سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا گفت: در دوره قبل، علیرغم گل های فراوان برابر تیم ها 
در نهایت در فینال برابر ژاپن شکست خوردیم اما این بار تمرکزمان را حفظ کردیم. من می خواهم قدردانی 
عمیق خود را از همه بازیکنانم به خاطر فداکاری و سختکوشی شان، به  ویژه در تعطیلات که تصمیم گرفتیم 
دوباره بمانیم و تمرین کنیم، ابراز کنم. وی ادامه داد: من از حمایت خانواده  بازیکنان که به آنها اجازه دادند 

خود را وقف هدف مشترک ما کنند، بسیار سپاسگزارم. معتقدم این فداکاری ها است که مسیر ما را به سمت 
قهرمانی در آسیا رقم زد. سرمربی تیم ملی ایران عنوان کرد: تغییر نسل بسیار دشوار است. این مسابقات را 
بدون بهترین بازیکن مان )حسین طیبی( آغاز کردیم که در دوره گذشته آقای گل شد. در آن زمان فقط چهار 
بازیکن با سابقه داشتیم. برای این تورنمنت پنج بازیکن بدون سابقه حضور در جام ملت های آسیا داشتیم.

شمسایی گفت: اکنون تمرکز خود را به جام جهانی معطوف خواهیم کرد و به حمایت فدراسیون فوتبال نیاز 
داریم. تصمیم گیری در مورد ماندن من به عنوان سرمربی به تصمیم فدراسیون بستگی دارد.


